

Interota 2020 Hong Kong 2020 國際扶輪世界扶青大會

Parent/Guardian Consent Form (for registrants under the age of 18)
家長/監護人同意書 (適用於未滿 18 歲之註冊者)

Declaration 聲明

I acknowledge the contents and nature of Interota 2020 Hong Kong and confirm that the health condition of _____ (name of the minor registrant) is suitable for all related activities of the convention. I hereby agree to the abovementioned registrant's participation in the convention.

本人已清楚 2020 國際扶輪世界扶青大會之內容及性質，且確認 _____ (未成年註冊者姓名) 具備適宜的健康狀況參與一切有關此大會之活動。本人現同意上述的註冊者參與此大會。

Special Health Condition of Minor Registrant (e.g. allergy, asthma etc.)
未成年註冊者的特別健康狀況 (例如敏感、哮喘等)

Information of Minor Registrant 未成年註冊者資料

Last Name 姓 : _____ First Name 名 : _____
(English 英文) (English 英文)

Information of Parent/Guardian 家長/監護人資料

Last Name 姓 : _____ First Name 名 : _____
(English 英文) (English 英文)

Relationship to Minor Registrant
與未成年註冊者之關係

Emergency Contact Number (with country code)
緊急聯絡電話 (連國家區號)

Signature of Parent/Guardian
家長/監護人簽署

Date 日期 (DD 日/MM 月/YYYY 年)

This form must be completed by the minor registrant's parent/guardian.
本表格須由未成年註冊者之家長/監護人填寫。

